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Referat af skolebestyrelsesmøde torsdag d. 13. juni 2024 kl. 17-?? 
 

Deltagere: Nadja Tandrup, Stine Abildløkke Borresen, Sara Vinding, Anna-
Signe Holst, Sidsel Raben, Ane Palsberg, Dan Cui Priergaard, Christoffer 
Korsbakke Mortensen, Sidsel Buhl, Jesper Walbum, Rikke Michan 

 
Afholdes: Hos Sara på Bomporten 44 
 
Gæster: Turi, Mette 
 
Ordstyrer: Sara Vinding  
Referent: Jesper Walbum  

 
Afbud: Eleverne, Sune (som var inviteret som 
gæst) 

 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00 
17:02 

Godkendelse af referat  

 

Godkendt 

Meddelelser 
(Orientering) 

17:02-
17:20 

Formanden 
Skoleledelsen 

- Motionsredskaber 
Medarbejderne 

Formanden: Kort orientering om budgetønsker. 
Skoleledelsen:  

• Orientering om sag.  

• Vi får motionsredskaber og de bliver 
placeret mellem træerne på P-pladsen. 
Arbejdet påbegyndes i 2024. Vi kender 
ikke til det nøjagtige indhold af 
redskaber, men vi har foreslået, at det 
ikke bliver motionscykler. 

Medarbejderne: Ingen kommentarer 
Elevrådet: Ingen kommentarer 
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 17:20-
17:25 

Kort status og eventuelle justeringer Vi hæver timetallet 1. time om ugen i 
indskolingen i forhold til vores ønske og 
tidligere plan. Det bliver med en halv time to 
gange om ugen. Vi kan ikke lægge skemaer med 
det timetal medarbejderne har i forhold til 
elevtimepositioner.  

Forældresamarbejde 
24/25 

17:25-
17:35 

Vedhæftet er de noter der vil blive præsenteres.  
Ønske om reduktion af antal skole/hjemsamtaler fra 2 til 1, 
og erstatte det med cafesamtaler 6/7. til 9., samt noget mere 
fællesskabsorienteret 1.-5/6.  

Rikke præsenterede planen.  
Der er stemning for planen. Vi går videre med 
den og informerer skolebestyrelsen løbende. 
Spørgsmål til om skole/hjemsamtalerne kan 
ligge uden for skoletiden.  
Café samtalerne kommer til at ligge efter 
skoledagen. 
Medarbejderkommentar: Det er vigtigt for 
medarbejderne at kunne have muligheden for 
at lægge samtalerne i løbet af dagen.  

Familiegryden 17:35-
17:45 

Status og kort om næste skoleår og om folde og indretning af 
kantinen.  

Kantinen er pt. lukket på grund af sygdom, men 
fortsætter efter sommerferien i en reduceret 
udgave. 
 

Ungeprofilundersøgelser 17:45- 
17:55 

Se bilag, Jesper gennemgår tendenser   De store træk blev gennemgået. Sara foreslår, 
at vi som skole kan lægge op til, at alle klasser 
hele vejen gennem skoleforløbet har en 
nulalkohol politik ved private arrangementer. 
 
Der bliver igangsat søvnforløb i udskolingen fra 
næste skoleår. 

Konstituering  17:55-
18:00 

 Det foregår umiddelbart efter sommerferien. 
Der er 4 suppleanter, men bestyrelsen har 
besluttet, at det er 1. suppleanten, der deltager 
i møderne. 
Rikke inviterer de nye suppleanter. 

Evt.  18:00-
18:15 

 Anna-Signe: Vil gerne have, at vi tager 
diskussionen op omkring en skrappere 
skærmpolitik. Der er mange forældre, der ikke 
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mener, det er nødvendigt at have computeren, 
særligt i 4. Rikke informerer om, at temaet 
bliver bragt op i uge 32 for medarbejderne. 
Anna-Signe vil gerne være med i et udvalg 
omkring temaet. 

Mad 18:15  Tak for god mad… og god sommer  

Kommende punkter / 
opfølgning  

 - Team Danmark samarbejdet  
- Skærmpolitik. Hvornår bliver Firewallen etableret? 

 

 


